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Proszę o odpowiedź w sprawie:

Proszę o informację:

- ile aktualnie mieszkań służbowych jest zajętych

- jakie zawody są wykonywane przez lokatorów tych mieszkań

- jaki jest czynsz za mieszkania służbowe (może być informacj a. ile za m2)

— jak dlugo mieszkania służbowe z listy są zajmowane

—- które z wyznaczonych już mieszkań służbowych zostały w tym okresie

wyremontowane i jakie były tego koszty

—- ile osób aktualnie jest na liście oczekujących na mieszkania komunalne

— ile gmina aktualnie posiada pustostanów, mieszkań socjalnych, komunalnych,.

służbowych, pomieszczeń tymczasowych

— czy jest harmonogram remontu pustostanów i ile rocznie ich remontujemy


